
 

 

Protokoll 
Hjärnarps OL styrelsemöte den 15 jan 2023 

 

 Plats: Klubblokalen, Margretetorp 
 

Närvarande: Lennart Morén, Helen Olsson, Åsa Bjäräng, Mikael Rubensson, Linda 
Bygdeståhl, Per Sigbo  
 
 
 

I. Mötets öppnande 
Mikael förklarade mötet öppnat. 
 

II. Val av protokolljusterare 
Åsa valdes till protokolljusterare. 

 

III. Godkännande av föregående mötesprotokoll 
Styrelsen godkände föregående mötesprotokoll.   

 

IV. Rapporter 
a. Ekonomisk rapport 
Ekonomin är god. Budgetförslag har tagit fram och godkänts av styrelsen. 
 

b. Ungdomskommittén 
Löpande läggs träningar och aktiviteter upp i kalendern på vår hemsida. 
Bidrag har beviljats till ”GPS- trackers” på 18 000 kr från RF med fokus på 
tryggare idrott.  
Vid ledaravslutningen i december 2022 genomförde ledarna en reflektion av 
arbetet med träningarna och förbättringar till 2023 är att ledarna har tydligare 
ansvarsfördelnin, Cecilia ansvarar för läger - aktivitetsdagar, Martin ansvarar för 
tävling och SKOF-information, Per o Mikael planerar träningarna, Sara – utskick 
och kallelser, Fredrik S – Information.  
Planerade aktiviteter: Kick off i slutet på februari för ungdomar och föräldrar. 
Prova på OL i mars. 
Camilla är med i Ungdomsgruppen som representant från OLNV så att vi 
synkar träningar och delar information optimalt. 

 

c. Junior- och seniorkommittén 
Löpande läggs träningar och aktiviteter upp i kalendern på vår hemsida. Varje 
vecka har vi träningar på måndagar och torsdagar utomhus samt inomhus på 
onsdagar under vintern. 
Verksamhetsplan och verksamhetsberättelse inskickade till styrelsen inför 
årsmötet. 
Månadsrapport inskickad samma info som till info brevet. 
 

d. OLNV 

Löpande läggs träningar in i kalendern på vår hemsida 
 

e. Veteranerna  
Träningar planeras och genomförs gemensamt inom OLNV gruppen 
 



 

 

f. Informationskommittén 
Månadsutskick har skickats som planerat i januari. 
 

g. Kart- och markkommittén 
Löpande justeringar på befintliga kartor. Verksamhetsberättelse och plan 
saknades vid mötet. 
 

h. Skidkommittén 
Verksamhetsplan och verksamhetsberättelse inskickade till styrelsen inför 
årsmötet. 
 

i. Hemsidan 
Mikael har lagt upp så mycket han hunnit, kalenderuppdatering är problematiskt 
just nu då man måste lägga upp på två ställen problemet ligger hos Idrott 
Online och de har fått information om problematiken. 
 

V. Externt arbete 
- Trail-lopp HOKA Torekov – Båstad – lördagen den 25 mars 

Inbjudan har gått ut via månadsbrev i januari för att anmäla intresse för 
delaktighet som funktionär. Anmälan sker i Eventor. 
Loppet är nu fullbokat. 
 

VI. Arrangemang 
- Tävling 2023 DM sprint och sprintstafett 

Åke har lagt banor för DM sprint, men känner sig inte bekväm med att själv 
lägga banorna för stafetterna. Vi höra oss för utanför klubben alternativt att be 
om dispens för någon som har behörighet nivå 1 att lägga dem. Arbetet pågår 
och det är mycket kort om tid! Christer skulle kollar vidare. 
Bör vara klara 3 månader innan.  
Fler banläggare behövs inom klubben för att säkra våra arrangemang. Åke och 
Conny har behörighet för DM tävlingar, Nivå 2,  
 
- Tävling 2024 
Vanlig tävling i egen regi, förslag mot Össjö, förslag och utredning för ny karta, höst 
tävling är vårt förslag. 
 

VII. Representation 
Ingen  

VIII. Kom ihåg-listan 
Listan lästes igenom och reviderades och kompletterades med länkar till 
bidragsansökningar 
 

IX. Hjärnarps OL:s årshjul 
Årshjulet lästes igenom.  
Framför allt förberedelser inför årsmötet 
 

X. Belastningsregistret 
Löpande arbete 

 

XI. Övriga frågor 
Inga  

 



 

 

XII. Mötets avslutande 
 
 
Nästa styrelsemöte söndagen den 12 februari konstituerande möte i klubblokalen. 

 
 

 Vid protokollet  Justeras  
 
 _______________  _______________  

Helen Olsson  Åsa  
 


